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USA / UKRAJINA: Schválenie dlho odkladanej americkej finančnej pomoci Ukrajine na jej
„vojnové úsilie“, čiže predlžovanie vojny s Ruskou federáciou reagovali s komentármi a
analýzami viaceré domáce, aj svetové osobnosti a analytici.

Napríklad podľa poľského generála Bogusława Paceka, profesora Jagelovskej univerzity a bývalého
rektora Národnej akadémie obrany balík pomoci a dodávok zbraní najmä z amerických skladov
v Európe umožní síce Ukrajine prežiť, dodá jej silu na obranu, „ale sám o sebe osud tohto konfliktu
nezmení.“

Situácia rozobral komplexne aj slovenský generál vo výslužbe Jozef Viktorín v príspevku na sociálnej
sieti.

Podľa neho finančná pomoc USA pre Ukrajinu jednoznačne odhalila komu o čo ide. Logicky celá táto
situácia nie je prejav deeskalácie, ale skôr eskalácie prebiehajúceho konfliktu medzi Ruskou
federáciou a Ukrajinou, uviedol. Jeho analýzu ďalej prinášame v pôvodnom znení.

Mám zásadnú obavu, že svet sa totálne zbláznil, presnejšie politickí lídri západného
sveta. Krv v očiach, zbrojenie a egoistické presadzovania vlastných „demokratických“
záujmov – to je vizitka tých, pre ktorých je dodávanie zbraní a teda rozdúchavanie
vojnového ohňa vo svete každodennou náplňou.

Žiaľ. Aj teraz, pravda je nasledovná: schválenie 61 mld USD je jednoznačne príležitosť, ako prezbrojiť
armády na západe. Smutné farizejstvo, však?

Jednoducho nastal čas zastaralú vojenskú techniku vyexpedovať na Ukrajinu a vyčlenené finančné
prostriedky sa investujú do vývoja a výroby novej. Áno, je to jednoznačné perpetuum mobile
zbrojárskych firiem, ktoré z toho samozrejme ťažia najviac.

A to je pravá príčina eskalácie vojny a nie podpora mieru. Ekonomická prosperita a finančné zisky
nenásytných hrdiel zbrojárskych koncernov. To je pre nich hnacím motorom. Bez ohľadu na tisíce
zabitých nevinných ľudí.

K tomu je žiadúce ešte veľmi jasne povedať, že priamo Ukrajina z tejto finančnej pomoci dostane
necelých 14 mld USD. Zbytok bude slúžiť na financovanie prítomnosti príslušníkov Ozbrojených síl
USA v Európe a na prezbrojenie OS USA. Áno, takto „slušne“ reálne funguje americká pomoc.

A k tomuto všetkému si do mozaiky vložme napríklad Poľska, ktoré chce pretaviť svoju dlhodobú
túžbu po jadrových zbraniach do reality, alebo politika českej vlády, ktorá by najradšej do konfliktu
aktívne vojensky vstúpila – na čo je doslova nadržaný prezident Pavel. Toto uvádzam ako príklady,
pre moje tvrdenie, že svet sa zbláznil.

Poďme spoločne toto blúznenie politikov zastaviť. Reálne! Budíčkom môžu byť napríklad aj blížiace
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sa eurovoľby.

Medzinárodné spoločenstvo slobodných občanov únie môže vo voľbách do európskeho
parlamentu vystaviť krvilačným politikom stopku.

Európa potrebuje prebudenie ako soľ. Je najvyšší čas, ak náhodou už nie je niekoľko minút po
dvanástej.

Prišiel čas pre racionálnych, národne a vlastenecky orientovaných politikov. Ich voľbou vytvárame
pre Slovensko aj Európu, nádej, že môžeme žiť v naozaj lepšom svete.
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